



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE JORDAN WORSTED MILLS Date: 17-09-2024 02:38:37 PM Subject: naming a new board of director</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الآجواخ الاردنية التاريخ: 17-09-2024 02:38:37 PM الموضوع: تعيين عضو مجلس ادارة جديد</p>
<p>Re our letter no 4/286 dated 13/8/2024 we attach herewith a letter from messrs rajai muasher and brothers company dated 8//9/2024 naming mr rajai saleh rarai muasher as a member of board directors of our company as their representative instead of late board member saleh rajai saleh muasher and effective from this date.</p>	<p>لاحقا لكتابنا رقم 286/4 تاريخ 2024/8/13 نرفق طيه كتاب السادة شركة رجائي المعشر واخوانه المؤرخ في 2024/9/8 والقاضي بتعيين السيد رجائي صالح رجائي المعشر ممثلا عنهم في عضوية مجلس ادارة شركتنا بدلا من عضو مجلس الادارة المرحوم صالح رجائي صالح المعشر واعتبارا من تاريخه</p>
<p>08-09-2024</p>	<p>08-09-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Samer Suleiman Al Bawwab</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Samer Suleiman Al Bawwab</p>